
DIJAKI PV4 SMO OBISKALI OTROŠKO LUTKOVNO PREDSTAVO Z 

NASLOVOM VESOPLANET V IZVEDBI LUTKOVNE SEKCIJE MAVRICA (KD 

DRAVOGRAD). 

 

 

V ponedeljek, 27. februarja, je v Mladinskem centru Dravograd Lutkovna sekcija Mavrica 
odigrala lutkovno predstavo za otroke z naslovom Vesoplanet. Članice Lutkovne sekcije 
Mavrica vsako leto pripravijo novo lutkovno predstavo, ki jo odigrajo po vseh vrtčevskih 
enotah, prav tako pa izvedejo prestavo tudi izven vrtca. Predstavile so se tudi na Območnem 
lutkovnem srečanju lutkovnih skupin Koroške, ki je potekalo v Knjižnici Radlje Ob Dravi. 
Tokrat so pripravile predstavo z naslovom Vesoplanet, ki se odvija v vesolju. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



VTISI S PREDSTAVE........... 

 

Lepo je bilo, da so vse rekvizite naredile same, verjetno s pomočjo otrok. Lutke so bile 

zanimive, tako kot predstava. (Jana Stermšnik) 

 

Všeč mi je bilo, kako so se vživele v predstavo. (Manja Vetrih) 

 

Scena je bila narejena zanimivo, tudi odigrale so zelo zabavno. (Neja Repas)  

 

Videlo se je, da je bilo vloženega kar nekaj truda, posebej za sceno. Zelo zabavno jih je 

bilo poslušati, kako so spreminjale glasove. (Neža Pisnik) 

 

V predstavi sem zelo uživala. Všeč mi je bila tema predstave. Opazila sem, da so otroci 

zelo uživali, prav tako kot mi. (Eva Prednik) 

 

Na predstavi mi je bilo najbolj všeč to, kako so bili otroci fokusirani na  igro. (Elma 

Husič) 

 

Lepo je bilo, da so se vzgojiteljice tako vživele v igro, saj je to otroke še bolj pritegnilo. 

(Sara Šumah) 

 

Bilo mi je všeč, kako so se vzgojiteljice vživele v lik in s tem pritegnile pozornost otrok. 

(Vanesa Vitrih)  

 

Predstava je bila zelo zanimiva, še posebej otrokom. Všeč so mi bile tudi lutke in 

vzgojiteljice. (Špela Škratek) 

 

Všeč mi je bilo, da so sceno vzgojiteljice ustvarile same. Zelo so se potrudile tudi z 

igranjem, tako da je bilo otrokom všeč, saj se je slišal njihov smeh. (Anja Hauptman) 

 



Predstava se mi je zdela zelo zanimiva in zabavna. Všeč mi je bilo, ker vem koliko truda 

je bilo vloženega v pripravo scene in igranja, ker gledam na to iz vidika vzgojiteljic. 

Videlo se je, da smo uživali skupaj z otroki. (Nina Črep) 

 

Predstava mi je bila izredno všeč, zaradi dobre izvedbe, predvsem pa zaradi vloženega 

truda. (Ivona Klimež) 

 

Bilo mi je zelo všeč,  saj so se zelo potrudile. Všeč so mi bili glasovi, ki so jih naredile. 

(Anja Cokan) 

 

Gledališka predstava mi je bila všeč, čeprav bi po mojem mnenju bilo bolj primerno, 

da bi bile vzgojiteljice oblečene v vesoljčke, namesto, da so uporabljale lutke. Všeč mi 

je bilo, da so spreminjale glasove in je vsak vesoljec imel svoj način govora, ter da so 

se njihova imena povezovala z njihovo osebnostjo. (Nika Štern) 

 

V ponedeljek popoldne smo si ogledali gledališko predstavo z otroki. Lutke so igrale 

vzgojiteljice vrtca Dravograd. V glavnih vlogah so igrali trije vesoljčki, ki so se podali na 

potovanje po planetih v iskanju posebnega ključa. Otroci so ob predstavi močno 

uživali in všeč mi je bilo, kako so se vzgojiteljice vživele v svoje vloge.  (Urška Gošnak) 

 

Zelo všeč mi je bila scena. Zdela se mi je zelo izvirna in očem privlačna. (Maruša 

Kotnik) 

 

Predstava se mi je zdela primerna starosti otrok. Bila je zanimiva, poučna. Pritegnila je 

otroke z različnimi barvami, lučkami in različnimi planeti, ki so si jih lahko sami 

predstavljali. (Valentin Vito Robnik)  

 

Predstava je bila zanimiva in zabavna za nas, še posebej pa za predšolske otroke. 

Vzgojiteljice so naredile barvno in smešno predstavo, ki bo otrokom za vedno ostala v 

spominu. (Nuša Borovnik) 

 

 



Zelo vesela sem, da imamo tako srčne vzgojiteljice, ki na otroke ne pozabijo niti ob 

prostem času. Za njih vedno znova ustvarjajo različne dejavnosti, igre in gledališke 

predstave.  Večkrat sem slišala, kako so se otroci smejali in to je največ kar šteje. S tem 

so potrdili, da je bila predstava odlična, za povrh pa tudi smešna. (Alja Doler)  

 

Fotografije: arhiv JSKD 

 

 



 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


